



## Mosanada: Notice regarding previously disclosed FY 2024 cash dividend and record date of 8 February 2026

**Doha, Qatar - 4 February 2026** – Reference is made to the cash dividend relating to the financial year ended 31 December 2024, as previously disclosed in the listing prospectus of Mosanada Facilities Management Services Q.P.S.C. (the “Company”). The dividend amounts to QAR 0.60 per share, representing an aggregate amount of QAR 42 million, and will be payable to shareholders registered as at the close of trading on 8 February 2026.

The dividend was approved by shareholders at the Company’s Constitutive General Assembly held on 17 November 2025, prior to the Company’s listing on the Main Market of Qatar Stock Exchange on 15 December 2025.

The cash dividend will be distributed through Edaa in accordance with the applicable rules and procedures.

For further information and respective details on Mosanada, please visit [www.mosanada.qa](http://www.mosanada.qa) or contact investor relations at [IR@mosanada.qa](mailto:IR@mosanada.qa).

### Important information

This press release has been prepared by for informational purposes only. This press release is not intended to be relied upon as the basis for an investment decision, and is not, and should not be assumed to be, complete. It is provided for information purposes only. Any investment is

مساندة: تنويه بشأن توزيعات الأرباح النقدية المُفصح عنها سابقاً عن السنة المالية 2024 وتاريخ الاستحقاق 8 فبراير 2026

الدوحة، دولة قطر – 4 فبراير 2026 – تنوّه شركة مساندة لخدمات إدارة المرافق ش.م.ع.ق. (“مساندة” أو “الشركة”) بموعد توزيعات الأرباح النقدية المتعلقة بالسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024، والمُفصح عنها سابقاً ضمن نشرة الإدراج، بقيمة 0.60 ريال قطري للسهم الواحد وبإجمالي قدره 42 مليون ريال قطري. وتكون هذه التوزيعات مستحقة للمساهمين المقيدين في سجل المساهمين بنهاية تداول يوم 8 فبراير 2026.

وقد تم اعتماد توزيعات الأرباح من قبل المساهمين في اجتماع الجمعية العامة التأسيسية المنعقد بتاريخ 17 نوفمبر 2025، وذلك قبل إدراج الشركة في السوق الرئيسية لبورصة قطر بتاريخ 15 ديسمبر 2025.

وسيتّم توزيع الأرباح النقدية من خلال شركة الإيداع المركزي للأوراق المالية (إيداع) وفقاً للقواعد والإجراءات المعمول بها.

للاطلاع على مزيد من المعلومات حول شركة مساندة، يُرجى زيارة [www.mosanada.qa](http://www.mosanada.qa) أو التواصل مع إدارة علاقات المستثمرين عبر [IR@mosanada.qa](mailto:IR@mosanada.qa).

### معلومات هامة

تم إعداد هذا البيان الصحفي لأغراض المعلومات فقط. ولا يُقصد به الاعتماد عليه كأساس لاتخاذ أي قرار استثماري، كما أنه لا يُعد، ولا ينبغي اعتباره، بياناً كاملاً. ويُقدّم هذا البيان لأغراض إعلامية فقط. ويخضع أي استثمار لمجموعة

subject to various risks, none of which are outlined herein. All such risks should be carefully considered by prospective investors before they make any investment decision.

Whilst the information in this document has been published in good faith, the Company does not provide any guarantees, warranties or other assurances (express or implied) regarding the accuracy or completeness of this information. The Company, its affiliates and any of its or their respective directors, officers, partners, members, employees, agents or advisers assume no liability or responsibility and owe no duty of care for any consequences of any person acting in reliance on the information contained in this press release or for any decision based on it. The Company does not undertake to provide access to any additional information or to update this press release or to correct any inaccuracies which may become apparent.

Statements contained in this press release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of the Company. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and reliance should not be placed thereon. In addition, this press release contains "forward-looking statements." Actual events or results or the actual performance of the Company may differ materially from those reflected or contemplated in such forward- looking statements.

This press release has not been approved by the securities regulatory authority of Qatar or any other state or jurisdiction.

من المخاطر، لم يتم استعراضها في هذا البيان، ويتعين على المستثمرين المحتملين دراسة هذه المخاطر بعناية قبل اتخاذ أي قرار استثماري.

ورغم أن المعلومات الواردة في هذا البيان قد تم نشرها بحسن نية، إلا أن الشركة لا تقدم أي ضمانات أو تعهدات أو تأكيدات، صريحة كانت أو ضمنية، بشأن دقة أو اكتمال هذه المعلومات. ولا تتحمل الشركة، ولا أي من مديريها، أو مسؤوليها أو شركائها أو أعضائها أو موظفيها أو وكلائها أو مستشاريها، أي مسؤولية أو التزام، ولا يلتزم عليهم أي واجب عناية، عن أي نتائج قد ترتب على اعتماد أي شخص على المعلومات الواردة في هذا البيان أو على أي قرار يُتخذ بناءً عليها. كما لا تلتزم الشركة بإتاحة أي معلومات إضافية أو بتحديث هذا البيان أو تصحيح أي أخطاء قد تظهر فيه.

وتستند البيانات الواردة في هذا البيان، والتي لا تتعلق بوقائع تاريخية، إلى التوقعات والتقدير والتنبؤات والآراء والمعتقدات الحالية للشركة. وتنطوي هذه البيانات على مخاطر وعوامل عدم يقين معروفة وغير معروفة، ولا ينبغي الاعتماد عليها. كما يتضمن هذا البيان بيانات مستقبلية، وقد تختلف الأحداث أو النتائج الفعلية أو الأداء الفعلي للشركة اختلافاً جوهرياً عن تلك الواردة أو المتوقعة في هذه البيانات المستقبلية.

ولم يتم اعتماد هذا البيان الصحفي أو مراجعته من قبل هيئة الأوراق المالية في دولة قطر أو أي جهة تنظيمية أخرى في أي دولة أو ولاية قضائية.